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Rada Miejska w Prudniku 

Radni 

Protokół nr XI/2024 
 

Integralną częścią protokołu jest transkrypcja z obrad sesji. 

/transkrypcja stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

XI Sesja w dniu 31 października 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 31 października 2024 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 14:55 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Marek Bień 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Leszek Czereba 

4. Krzysztof Fejdych 

5. Renata Heda 

6. Grażyna Hołda 

7. Alicja Isalska 

8. Grzegorz Jędrzej 

9. Łukasz Karpowicz 

10. Ireneusz Licznar 

11. Paweł Licznar 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Mieczysław Partyczny 

15. Witold Rygorowicz 

16. Aneta Samotus 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Bartosz Trytek 

19. Jacek Urbański 

20. Andrzej Włosek 

21. Wiesław Zawiślak 

/lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3 do protokołu/  

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Prudniku Zygmunt Trojniak. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 21 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady sesji są transmitowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn 

Informacji Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: www.bip.prudnik.pl i stronę internetową 

www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni 

wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust.1c Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 
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w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w 

sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. 

Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje 

się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

Przewodniczący Rady przywitał radnych i zaproszonych gości – zgodnie z pkt. 1 transkrypcji, 

która jest integralną częścią protokołu. 

 

b) Zmiana porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak poinformował o wnioskach dot. zmian w 

porządku obrad. Poprosił Burmistrza o przedstawienie wprowadzanych projektów uchwał.  

Zastępca Burmistrza Wiesław Kopterski przedstawił projekt uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do pkt. 8 porządku obrad projektu uchwały 

uchylającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 128a).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do pkt. 8 porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 128b).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, 

Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Fejdych 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do pkt. 9 porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie przyjęcia Apelu w sprawie utworzenia w Prudniku trzeciego batalionu lekkiej 

piechoty w strukturze 17 Opolskiej Brygady Obrony Terytorialnej (druk nr 134).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 
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Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do pkt. 9 porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie likwidacji jednostki budżetowej Gminy Prudnik „Gminny Zarząd Oświaty 

i Wychowania w Prudniku” oraz określenia jednostki obsługującej (druk nr 135).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania porządek obrad został zmieniony. 

 

Dyrektor Muzeum Ziemi Prudnickiej Marcin Husak poinformował radnych o planowanej 

zbiórce: Towarzystwo Historycznej Ziemi Prudnickiej we współpracy z Muzeum 

Ziemi Prudnickiej i Gminą Prudnik mając na względzie ochronę zarówno materialnego, jak i 

niematerialnego dziedzictwa kulturowego Ziemi Prudnickiej organizuje po raz piąty dnia 1 

listopada bieżącego roku od godziny 10.00 do godziny 14.00 zbiórkę publiczną na 

Prudnickim Cmentarzu Komunalnym pod nazwą ocalić od zapomnienia. 

/zgodnie z pkt. 1b transkrypcji/ 

 

c) Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Miejskiej w Prudniku 

Przewodniczący poinformował, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytał czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z X sesji Rady Miejskiej w dniu 23.09.2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Miejskiej w Prudniku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego glosowania protokół został przyjęty. 
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2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Informacja z działalności Burmistrza Prudnika, za okres od 26 września do 31 

października 2024r. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

 

1. To już przeszło miesiąc od wrześniowej powodzi , dziś  chciałbym przedstawić działania 

związane zarówno z usuwaniem skutków powodzi, jak i przygotowywaniem się  do 

odbudowy mienia gminnego. O sprawach tych mówiłem na wrześniowej nadzwyczajnej sesji 

dlatego dzisiaj przypomnę tylko, że dzięki zaangażowaniu służb komunalnych (spółek 

gminnych) przywrócone zostało funkcjonowanie infrastruktury miejskiej w tym ujęć wody, 

wodociągów, kanalizacji sanitarnej i częściowo oczyszczalni ścieków.  Przypomnę, że 

uszkodzone zostały rurociągi kanalizacji sanitarnej w Moszczance, Łące Prudnickiej  i 

Prudniku oraz wodociągi. Przywrócone zostało funkcjonowanie Zakładu Energetyki Cieplnej, 

a to oznacza, że choć jeszcze z problemami  dostawy ciepła do miasta są niezagrożone.  

Podobna sytuacja ma się z miejską oczyszczalnią ścieków. Podczas wielkiego sprzątania po 

powodzi wywieziono 1756,47 ton odpadów popowodziowych ( co dla porównania stanowi 

około 25% rocznej ilości odpadów odbieranych od naszych mieszkańców), przy dużym 

zaangażowaniu spółki gminnej i 300 żołnierzy Wojska Polskiego i ponad 100 żołnierzy 

WOT, którzy  w ramach operacji "Feniks" od początku powodzi stacjonowali na terenie 

kompleksu sportowego Sójka . Celem operacji było łagodzenie skutków powodzi, 

ograniczenie ryzyka wystąpienia ponownych lokalnych podtopień oraz przyspieszenie 

procesu odbudowy terenów objętych klęską żywiołową. Zawodowi żołnierze pomagali w 

usuwaniu pierwszych skutków powodzi na terenie całej gminy Prudnik. Pomagali w wywozie 

odpadów gabarytowych popowodziowych, sprzątali mieszkania, podwórka, uczestniczyli w 

priorytetowych sprawach dotyczących pomocy mieszkańcom. Podejmowali się zadań 

zaspokojenia najpilniejszych potrzeb poszkodowanych.  

W dniach 10-23 października żołnierze z 13. Śląskiej Brygady Obrony Terytorialnej pomagli 

przy sprzątaniu hali sportowej ASIP (Obuwnik).  

Część żołnierzy Wojsk Obrony Terytorialnej wzięła udział w działaniach porządkowych 

gminy Prudnik oraz ogródków działkowych od samego początku wystąpienia klęski 

żywiołowej. 

Gmina Prudnik zatrudniła w ramach robót publicznych 17 pracowników, którzy pomagają w 

uprzątnięciu ogrodów działkowych w porozumieniu z ich zarządami. Gmina zakupiła również 

wapno tlenkowe na potrzeby działkowców, a z Zakładu Karnego w Nysie w pracach 

porządkowych udział brało kilkunastu osadzonych. 

Nie sposób nie wspomnieć w tym miejscu o pomocy rzeczowej i finansowej płynącej w tym 

czasie do naszej gminy. Pomoc była dystrybuowana wśród mieszkańców gminy z udziałem 

Ośrodka Pomocy Społecznej i sołtysów naszych wsi. Na konto specjalne gminy wpłynęło 

wiele datków i darowizn. Solidarne z nami były gminy  Stowarzyszenia - Polskie Miasta 

Cittaslow. Otrzymaliśmy również pomoc rzeczową sieci handlowych w tym Kaufland, 

Biedronka, od cementowni Górażdze, czy też Hurtowni ZINO z podwarszawskich Marek. 

Również lokalni przedsiębiorcy  między innymi Bardusch Polska, Furnika, Bank 

Spółdzielczy i wielu innych wsparli nas swoją pomocą. W sołectwach dzięki mobilizacji 

mieszkańców powstały lokalne magazyny pomocowe,  które swoimi kanałami pozyskiwały 

również dary i  przekazywały je mieszkańcom.  Mógłbym bardzo długo wymieniać 

darczyńców, ale przyjdzie czas, aby zrobić to w taki sposób, aby słowo dziękuję wybrzmiało 

w sposób szczególny. 

Ogromną pracę wykonali pracownicy Ośrodka Pomocy Społecznej. Do tej pory wypłacono 

1637  zasiłków  powodziowych  w kwocie 2000zł. na łączną kwotę 3 237 805 zł. ( na dzisiaj 

to prawie  100% złożonych wniosków). Kolejną pomocą są zasiłki celowe w kwocie 8000 zł., 

których wypłacono 431 na kwotę  3 448 000 zł.  Zasiłek celowy na cele edukacyjne 



5 

 

wypłacono na kwotę 128 000 zł. Złożonych zostało 86 wniosków. Zadanie to realizował 

Wydział Edukacji Urzędu Miejskiego.  

Pomoc remontowo- budowlana   w kwocie do 200 000 zł  (budynki i mieszkania) oraz do  

100 000 zł. (pomieszczenia gospodarcze) jest na etapie realizacji. Prawie wszystkie 

nieruchomości odwiedziły komisje powołane przeze mnie, które ustaliły według ustalonego 

klucza procentowy udział uszkodzenia/zniszczenia budynku. W składzie komisji byli 

członkowie Stowarzyszenia Inżynierów i Techników Budownictwa, którzy wykonywali te 

czynności nieodpłatnie oraz pracownicy Urzędu Miejskiego. Zgodnie z obowiązującymi 

przepisami prawa i wytycznymi MSWiA z 18 października 2024 roku  kwota udzielonej 

pomocy na remont/odbudowę budynku/lokalu nie może przekroczyć wysokości szkód 

wyrządzonych powodzią w danym budynku. Z tego wynika, że należy wykonać jeszcze 

dodatkowe  czynności polegające na ustaleniu wartości szkód wyrządzonych powodzią.  

Jeśli chodzi o szacowanie strat w mieniu gminy - proces ten odbywa się poprzez aplikację do 

której wprowadza się dane dotyczące każdego obiektu. W aplikacji oszacowano prace 

polegające na remoncie i odbudowie z zastosowaniem odpowiedniej wagi  jednostkowej 

oddzielnie dla każdego z tych procesów budowlanych. Po wykonaniu obmiarów aplikacja 

wylicza kwotę dopuszczalnej  pomocy. Po wprowadzeniu wszystkich obiektów zgodnie z 

przepisami i ustalonymi zasadami,  Wojewoda skieruje powołaną przez siebie komisję, która 

zweryfikuje zadania i założenia kosztów jego realizacji. Tak więc jesteśmy ciągle w trakcie 

szacowania strat w mieniu komunalnym.  

Jako priorytet do aplikacji  - szacowanie strat wartości zadane dla remontu i odbudowy 

Kluczowy priorytet odbudowy - obiekty, urządzenia, instalacje, usługi kluczowe dla 

funkcjonowania społeczeństwa, bezpieczeństwa państwa i jego obywateli oraz służące 

zapewnieniu sprawnego funkcjonowania administracji publicznej, a także instytucji i 

przedsiębiorców, wprowadzane są następujące przedsięwzięcia: 

A 
3.8.1. Mostek nad rzeką Prudnik - na przedłużeniu ul. Łuczniczej 

A 
3.8.2. Kładka dla pieszych nad rzeką Prudnik za restauracją Niagara 

A 

3.8.3. Kładka dla pieszych nad rzeką Prudnik - na przedłużeniu ul. Topolowej 

A 
3.8.4. Kładka dla pieszych nad rzeką Prudnik - między ul. Wańkowicza i ul. 

Kochanowskiego 

A 3.6.1. Droga gminna łącząca ul. Wańkowicza i Batorego 

A 3.6.2. Droga gminna ul. Sportowa w Prudniku  

A 3.6.9. Droga gminna ul. Jana Pawła II Łąka Prudnicka 

A 3.6.20.Droga gminna  Szybowice 

A 3.7.1. Droga wewnętrzna przy Szkole Podstawowej Moszczanka 

A 
3.7.2. Droga wewnętrzna przy Cmentarzu Moszczance 

A 3.7.3. Droga wewnętrzna przy OSP Moszczance 

A 
3.7.4. Droga wewnętrzna przy budynku nr 5 Moszczance 
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A 3.8.5. Most drogowy nad rzeką Złoty Potok - między ul. Zamkową i ul. 

Chocimską w Łące Prudnickiej  

A 3.8.6. Most drogowy nad rzeką Złoty Potok - łączący ul. Nad Złotym Potokiem i 

ul. Jana Pawła II w Łące Prudnickiej 

A 3.8.7. Most drogowy na rzeką Złoty Potok w ciągu ul. Granicznej w Łące 

Prudnickiej 

A 3.8.8. Most drogowy nad Potokiem Zameckim w ciągu ul. Polnej w Łące 

Prudnickiej  

A 
3.8.9. Kładka dla pieszych nad rzeką Złoty Potok przy Kościele w Łące 

Prudnickiej 

A 3.8.10. Kładka dla pieszych nad rzeką Złoty Potok przy WDK w Łące 

Prudnickiej 

A 3.8.11. Kładka dla pieszych nad rzeką Złoty Potok przy "Ruchomej szopce" w 

Łące Prudnickiej 

A 
3.8.12. Most drogowy nad rzeka Złoty Potok przy Cmentarzu w Moszczance 

A 
3.8.13. Most drogowy nad rzeka Złoty Potok przy Boisku w Moszczance 

A 
3.8.14. Kładka dla pieszych nad rzeka Złoty Potok koło OSP w Moszczance 

A 
3.8.15. Kładka dla pieszych nad rzeka Złoty Potok koło byłego ośrodka zdrowia 

w Moszczance  

A 3.8.16. Kładka dla pieszych nad rzeka Złoty Potok koło Stergo Domu Kultury w 

Moszczance 

A 
3.8.17. Kładka dla pieszych nad rzeka Złoty Potok przy budynku Moszczanka 

192 

A 3.8.18. Mostek nad rowem komunalnym w ciągu drogi wewnętrznej w 

Rudziczce 

A 
3.8.19. Mostek nad rowem komunalnym w ciągu drogi publicznej w Rudziczce 

A 
3.8.20. Most nad rowem komunalnym w ciągu drogi publicznej w Rudziczce  

A 3.8.21. Mostek nad rowem komunalnym w ciągu drogi wewnętrznej w 

Rudziczce  

A 
3.8.22. Mostek nad rowem komunalnym w ciągu drogi wewnętrznej w 

Mieszkowicach  

A 3.8.23. Mostek nad rowem komunalnym w ciągu drogi wewnętrznej w 

Mieszkowicach 

A 
3.8.24. Mostek nad rowem komunalnym w ciągu drogi wewnętrznej  w 

Mieszkowicach 

A 3.8.25. Mostek nad rowem komunalnym w ciągu drogi wewnętrznej w 

Mieszkowicach 
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A 3.8.26. Mostek nad rowem komunalnym w ciągu drogi wewnętrznej w 

Mieszkowicach 

A 3.8.27. Mostek nad rowem komunalnym w ciągu drogi wewnętrznej w 

Szybowicach 

A 
3.8.28. Mostek nad rowem komunalnym w ciągu drogi wewnętrznej w 

szybowicach 

A 
3.8.29. Mostek nad rowem komunalnym w ciągu drogi wewnętrznej w 

Szybowicach 

A 3.11.1. ścieżki rowerowe na terenie gminy Prudnik 

A 3.11.1. Przepust łukowy nad drogą gminną  

A 3.11.2. Przepust nad rowem komunalnym w ciągu drogi publicznej  

A 3.11.3. Przepust nad rowem komunalnym w ciągu drogi wewnętrznej  

A 3.11.4. Przepust nad rowem komunalnym w ciągu drogi publicznej  

A 3.11.5. Przepust nad rowem komunalnym w ciągu drogi publicznej  

A 3.11.6. Przepust nad rowem komunalnym w ciągu drogi publicznej  

A 
3.11.7. Przepust nad rowem komunalnym w ciągu drogi wewnętrznej  

A 3.11.8. Przepust nad rowem komunalnym w ciągu drogi wewnętrznej  

A 
3.11.9. Przepust nad rowem komunalnym w ciągu drogi wewnętrznej  

A 3.11.10. Przepusty do posesji prywatnych około 50 mb 

A 3.21.1. chodnik między Prudnikiem a Łąką Prudnicką 

A 5.12.1. Ciepłociąg magistralny 2x250 L=60mb 

A 5.12.2. Węzeł cieplny 

A 5.12.3. Węzeł cieplny  

A 5.12.4. Węzeł cieplny  

A 5.12.5. Węzeł cieplny  

A 5.12.6. Węzeł cieplny  

A 5.12.7. Węzeł cieplny  

A 5.12.8. Węzeł cieplny  

A 5.12.9. Węzeł cieplny  

A 5.12.10. Węzeł cieplny  

A 5.12.11. Węzeł cieplny  

A 7.1.2. szkoła podstawowa w Moszczance 

A 7.1.3. szkoła podstawowa w Łące Prudnickiej 

A 7.3.1. Publiczne przedszkole nr 6 w Prudniku 

A 7.3.2. Publiczne przedszkole nr 7 w Prudniku 

A 7.3.3. Publiczne przedszkole w Mieszkowicach 

A 12.1.1. Kanalizacja sanitarna na terenie miasta Prudnik 
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A 12.1.2. Kanalizacja sanitarna na terenie wsi Łąka Prudnicka 

A 12.1.3. Kanalizacja sanitarna na terenie wsi Moszczanka 

A 12.1.4. Kanalizacja sanitarna ta terenie Gminy Prudnik 

A 12.3.1. Wodociąg na ternie wsi Łąka Prudnicka  

A 12.3.2. Wodociąg na ternie wsi Moszczanka  

A 12.4.1. Ujęcia wody na terenie gminy Prudnik 

A 12.6.1. Oczyszczalnia ścieków 

 
A 

13.3.1. Basen letni - odkryty (wraz z budynkiem szatniowo - sanitarnym)  

A 
14.3.1. Rów komunalny pomiędzy ul. Działkową i ul. Chocimską  

A 14.3.2. Rowy na terenie Gminy Prudnik 

 

Do drugiego  priorytetu odbudowy - obiekty, urządzenia, instalacje, usługi wspomagające, 

których odtworzenie nie jest konieczne w pierwszym etapie, są wprowadzane. Są to: 

 

B 3.6.3. Droga gminna ul. Morcinka w Prudniku 

B 
3.6.4. Droga gminna ul. Działkowa w Łące Prudnickiej  

B 
3.6.5. Droga gminna ul. Kasztanowa w Łące Prudnickiej 

B 
3.6.6. Droga gminna ul. Słoneczna w Łące Prudnickiej 

B 
3.6.7. Droga gminna ul. Kwiatowa w Łące Prudnickiej 

B 
3.6.8. Droga gminna ul. Polna w Łące Prudnickiej 

B 3.6.10. Droga gminna w Rudziczce 

B 3.6.11. Droga gminna w Rudziczce 

B 3.6.12. Droga gminna w Rudziczce 

B 3.6.13. Droga gminna wraz z rowem komunalnym  działka nr 162/2  w 

Piorunkowicach 

B 3.6.14. Droga gminna wraz z rowem komunalnym  w Piorunkowicach 

B 3.6.15. Droga gminna  w Piorunkowicach 

B 3.6.16. Droga gminna  w Mieszkowicach 

B 3.6.17. Droga gminna  w Mieszkowicach 

B 3.6.18. Droga gminna   w Mieszkowicach 

B 3.6.19. Droga gminna  w Szybowicach 

B 3.6.21. Droga gminna w Szybowicach 
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Pragnę poinformować, że na tą chwilę  swoją pracę  zakończyła już Komisja ds. szacowania  

szkód w gospodarstwach rolnych. Powodzią dotkniętych zostało 14,06 ha użytków rolnych na 

łączną kwotę potwierdzonych strat w wysokości   154 766,55zł. 

W sprawach powodzi w każdy poniedziałek odbywają się spotkania online z Wojewodą 

Opolskim Panią Moniką Jurek i zespołem pracowników Urzędu Wojewódzkiego. Jest to 

miejsce do przekazywania informacji oraz wyjaśniania nurtujących nas problemów. 

Na terenie naszej gminy gościliśmy przedstawicieli Rządu  , w tym: 

01.10 - Wojewoda Opolska Monika Jurek – wizja lokalna  

03.10 - Minister Marcin Kierwiński pełnomocnik rządu ds odbudowy po powodzi  i 

Wojewoda Opolska Monika Jurek 

07.10 – Minister ds. sportu i turystyki Sławomir Nitras, Minister Marcin Kierwiński i 

Wojewoda Opolska Monika Jurek – wizytacja obiektów sportowych  

23.10 – Minister Marcin Kierwiński, Wojewoda Opolska Monika Jurek – rozmowy dotyczące 

sytuacji Spółdzielni Pionier 

28.10 – Wiceminister ds. sportu Piotr Borys i Poseł Tomasz Kostuś  

W trakcie tych spotkań uzyskaliśmy zapewnienie w zakresie odbudowy Hali Obuwnik oraz 

pomocy  przy  nowym stadionie przy ul. Kolejowej. 

 Najważniejszym jednak wydarzeniem było spotkanie Ministra Kierwińskiego z Zarządem 

Spółdzielni Pionier, którą powódź doświadczyła po raz kolejny. Uważam, że działania 

Zarządu Spółdzielni przy wsparciu, które zadeklarowaliśmy wszyscy w trakcie spotkania 

może docelowo przyczynić się do przeniesienia zakładu w inne miejsce na terenie naszego 

miasta.  

W najbliższym czasie przedstawię Radzie Miejskiej projekt uchwały będący swoistym 

programem odbudowy w Gminie Prudnik, w którym określone zostaną kierunki działań oraz 

pomysły na rozwiązanie problemów w tym np.  naszych wsi zalewanych przez wody 

pochodzące z okolicznych pól.  Ten dokument może być też kartą przetargową o staranie się 

o środki, a także w rozmowach z instytucjami odpowiedzialnymi za bezpieczeństwo 

przeciwpowodziowe np. Wody Polskie. Można powiedzieć, że pierwszy krok został już w 

tym kierunku wykonany gdyż spotkałem się w dniu wczorajszym z przedstawicielem Wód 

Polskich z Opola, a 5 listopada odbędzie się spotkania z przedstawicielem Wód Polskich z 

Gliwic 

2. 11 października spotkałem się z członkiem Zarządu Katowickiej Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej Panem Jackiem Bialikiem. Tematem spotkania były kwestie związane z  

uzbrojeniem podstrefy Prudnik w energię elektryczną. Pan prezes zadeklarował pomoc 

finansową Strefy dla rozwiązania tego problemu. W dniu 18 października  spotkałem się z  

przedstawicielem TAURON  Dystrybucja S.A w Opolu. 

Mając na względzie pilną potrzebę stworzenia warunków do budowy sieci zasilania 

elektroenergetycznego dla terenów inwestycyjnych  zlokalizowanych w Prudniku w obrębie 

ulic Przemysłowej, Prężyńskiej i Meblarskiej TAURON zaproponował zawarcie , 

Porozumienia rozpoczynającego prace przygotowawcze zmierzające do budowy sieci 

elektroenergetycznej średniego napięcia. Sieć ta w zamierzeniach będzie służyć do zasilania 

w energię elektryczną podmiotów wnioskujących o przyłączenie do sieci dystrybucyjnej na 

obszarze Strefy Prudnik, o łącznej mocy przyłączeniowej nie większej niż 4,5 MW. 

W przypadku zawarcia  porozumienia obowiązkiem gminy byłoby  opracowanie kompletnej 

dokumentacji projektowej na budowę: dwóch linii kablowych średniego napięcia o 

szacowanej długości 5 km każda, wyprowadzonych z rozdzielni 15 kV w GPZ Prudnik, w 

kierunku Strefy Prudnik, oraz złączy kablowych 15 kV na terenie Strefy Prudnik, 

przeznaczonych do zasilania w energię elektryczną terenów inwestycyjnych zlokalizowanych 

na terenie Strefy Prudnik. TAURON zobowiązał się do odkupienia dokumentacji i budowy 

linii kablowych, a Katowicka Specjalna Strefa Ekonomiczna S.A. do współfinansowania 
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wykonania dokumentacji projektowej do kwoty równej 50% jej wartości, ale nie więcej niż 

200.000,00 zł netto. W przypadku przyjęcia dzisiejszych zmian w budżecie gminy w tym 

zadania dotyczącego tej dokumentacji, podpisane zostaną porozumienia z TAURONEM i 

Strefą i w jak najszybszym terminie ogłoszony zostanie przetarg na wykonanie dokumentacji. 

3. Po spotkaniu z Burmistrzem Białej i Burmistrzem Głogówka każda z gmin postanowiła o 

wniesieniu skarg do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Opolu   , w przypadku 

Gminy Prudnik -na Uchwały Rady Powiatu w Prudniku z 27 września 2024 r., nr VI/83/2024, 

VI/84/2024, VI/85/2024. Uchwałami tymi Rada Powiatu  pozbawiła wskazane w uchwałach  

drogi powiatowe  kategorii dróg  powiatowych. W naszej ocenie  przedmiotowe uchwały w 

sposób istotny naruszają w szczególności przepis art. 10 ust. 5c w zw. z art. 10 ust. 5 i 5a 

ustawy o drogach publicznych, albowiem nie zostały spełnione przesłanki określone w tych 

przepisach. Tym samym nie zgadzamy się  dekategoryzację dotychczasowych  dróg 

powiatowych i nadania im, kategorii dróg gminnych.  

4. W dniu 30 września Gmina Prudnik zwróciła się do Samorządu Województwa Opolskiego 

z wnioskiem o udzielenie dotacji calowej na potrzeby związane z usuwaniem skutków 

powodzi. 

Informuję niniejszym, iż w dniu 7 października br Sejmik Województwa Opolskiego podjął 

uchwałę na mocy której udzielona została Gminie Prudnik pomoc finansowa w formie dotacji 

celowej w wysokości 800 000,00 złotych na zadanie własne – usuwanie skutków powodzi w 

zakresie utrzymania czystości i porządku w gminie w tym zagospodarowania odpadów. 

Konsekwencją podjętej uchwały była stosowna umowa zawarta w dniu 14 października br 

pomiędzy Województwem Opolskim a Gminą Prudnik oraz przelew kwoty dotacji za którą 

niniejszym chcę bardzo serdecznie podziękować Zarządowi i Sejmikowi Województwa 

Opolskiego.        

5. 26 września br do Funduszu Małych Projektów w ramach Programu Interreg Republika 

Czechy - Polska 2021-2027 złożony został partnerski projekt pt. „Edukacja nie zna granic” w 

którym liderem jest Miasto Bruntal, a Gmina Prudnik jest partnerem. 

Przedmiotowy projekt zakłada organizację 12 różnych imprez w Prudniku oraz 12 wydarzeń 

organizowanych na terenie miasta Bruntal w których uczestniczyć będą ze strony Gminy 

Prudnik dzieci oraz młodzież szkół podstawowych. 

Projekt ma na celu dalszy rozwój współpracy transgranicznej dzieci i młodzieży poprzez 

organizację cyklu wspólnych imprez z zakresu ekologii, historii, sportu, rekreacji. Całkowita 

wartość projektu w odniesieniu do Gminy Prudnik wynosi 20 280,00 euro  a Gmina Prudnik 

ubiega się o jego dofinansowanie w kwocie 18 252,00 euro stanowiące aż 90% wartości 

zadania. 

Spodziewamy iż decyzja o ewentualnym dofinansowaniu projektu podjęta zostanie w 

terminie najbliższych trzech miesięcy.      

6. W dniu 18 listopada br Gmina Prudnik złożyła w Opolskim Urzędzie Wojewódzkim 

wniosek o dofinansowanie projektu pn „Praca za dług czynszowy”  w ramach rządowego 

„Programu integracji społecznej i obywatelskiej Romów w Polsce na lata 2021–2030”. 

Celem złożonego projektu jest umożliwienie osobom ze społeczności romskiej posiadającym 

zadłużenie czynszowe jego spłatę, jak również wpojenie zasad dotyczących utrzymania 

porządku.  

Projekt zakłada zatrudnienie (w formie umów zlecenia) ok. 12 Romów (2 osoby przez 6 

miesięcy). Romowie będą mogli pracować miesiąc lub dwa, a nawet dłużej w zależności od 

kwoty zadłużenia i ilości chętnych do pracy. Dłużnicy pochodzenia romskiego będą 

zatrudniani przez Zakład Usług Komunalnych i kierowani do różnych zadań nie 

wymagających szczególnych kwalifikacji: m.in. prace porządkowe, utrzymanie zieleni w 

mieście oraz innych zajęć w jednostkach gminnych. Przed podpisaniem umowy o pracę 

(umowy zlecenia) Dłużnik (osoba ze społeczności romskiej) podpisze zgodę na potrącenie 
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przez pracodawcę tj. ZUK Prudnik 50 % wynagrodzenia i przekazywania go na poczet 

zadłużenia z tytułu zaległości czynszowych, bądź w przypadku osoby już nie posiadającej 

zadłużenia będą potrącane w wysokości bieżących opłat czynszowych. 

Całkowita wartość kosztorysowa projektu wynosi 72 335,00 zł  a Gmina Prudnik ubiega się o 

jego dofinansowanie w kwocie 61 480,00 zł stanowiące aż 85% wartości kosztorysowej 

zadania. Decyzja o dofinansowaniu projektów podjęta zostanie przez organy administracji 

rządowej oceniające złożone projekty (tj. Urząd Wojewódzki, Ministerstwo) a podjęcie 

decyzji o wyborze zadań spodziewane jest w terminie do końca m-ca marca 2025 r.      

7. W dniu 18 listopada br Gmina Prudnik złożyła w Opolskim Urzędzie Wojewódzkim 

wniosek o dofinansowanie projektu pn „Poprawa sytuacji bytowej 4 rodzin romskich w 

Prudniku poprzez remont lokali mieszkalnych”  w ramach rządowego „Programu integracji 

społecznej i obywatelskiej Romów w Polsce na lata 2021–2030”. Zakres rzeczowy projektu 

przewiduje wykonanie remontu substancji w czterech mieszkaniach zamieszkałych przez 

rodziny romskie. 

Pełny zakres rzeczowy obejmuje  prace remontowe w dwóch budynkach przy ul. Chrobrego 

w tym wymianę  drzwi do lokali i  okien. Podobne prace zostaną przeprowadzone w lokalach 

przy ulicy Nyskiej. Całkowita wartość kosztorysowa projektu wynosi 51 829,74 zł  a Gmina 

Prudnik ubiega się o jego dofinansowanie w kwocie 44 055,00 zł stanowiące aż 85% wartości 

kosztorysowej zadania. 

Decyzja o dofinansowaniu projektów podjęta zostanie przez organy administracji rządowej 

oceniające złożone projekty (tj. Urząd Wojewódzki, Ministerstwo) a podjęcie decyzji o 

wyborze zadań spodziewane jest w terminie do końca m-ca marca 2025 r.      

8. W odpowiedzi na nabór wniosków o dofinansowanie projektów konkurencyjnych  w 

ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Opolskiego na lata 2021-2027, 

priorytetu 5 Fundusze Europejskie wspierające opolski rynek pracy i edukację, działanie 5.10 

Edukacja włączająca złożono projekt pn. Edukacja na szóstkę w gminie Prudnik na łączną 

wartość 436 950,50 zł ( dofinansowanie łączne ze środków EFS+ i budżetu państwa 95 % 

wartości projektu). Planowany okres realizacji 01.08.2025 do 30.06.2027.  

Celem projektu jest wsparcie placówek oświatowych z terenu Gminy Prudnik w prowadzeniu 

skutecznej edukacji włączającej poprzez wsparcie 111 uczniów (z SP Nr 4 – 86 uczniów i z 

SP Nr 3 – 25 uczniów)  w zakresie realizacji zajęć dodatkowych ze szczególnym 

uwzględnieniem wsparcia psychologiczno–pedagogicznego oraz zajęć dydaktyczno-

wyrównawczych., wsparcie 58 rodziców/opiekunów prawnych, podniesienie kompetencji i 

kwalifikacji 30 nauczycieli oraz niezbędne doposażenie placówek w pomoce dydaktyczne do 

prowadzonych w ramach projektu zajęć.                                                                               

9.  W związku z planowanym utworzeniem trzeciego batalionu lekkiej piechoty w strukturze 

17 Opolskiej Brygady Obrony Terytorialnej,  wspólnie ze Starostą Prudnickim panem 

Radosławem Roszkowskim przedłożyliśmy propozycję przeznaczenia obiektu byłej szkoły 

przy ulicy Podgórnej 5 na siedzibę  batalionu. Stosowny wniosek został przesłany do 

Wiceprezesa Rady Ministrów,       Ministra Obrony Narodowej Pana Władysława Kosiniaka-

Kamysza. Stosowny projekt uchwały został przedstawiony w dniu dzisiejszym Państwu i 

Radzie Powiatu. 

10. Zgodnie z planem budżetu ogłoszono lub rozstrzygnięto następujące procedury 

przetargowe na realizację zadań własnych Gminy Prudnik: 

- rozstrzygnięto przetarg na: rewitalizację przestrzeni publicznej śródmieścia Prudnika. W 

dniu 12.09.2024 r. podpisano umowę na wykonanie robót budowlanych z firmą Zakład 

Produkcyjno-Handlowo-Usługowy „DOL-BUD” Obal Piotr, ul. Młyńska 9, 48-200 Prudnik 

na kwotę 2 078 700,00 zł. Termin wykonania 14 miesięcy, 

- rozstrzygnięto przetarg na: budowę infrastruktury technicznej strefy przemysłowej w 

Prudniku. W dniu 08.10.2024 r. podpisano umowę na wykonanie robót budowlanych  z firmą 
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Hucz Sp. z o.o. Sp. k., ul. Częstochowska 14, 42-283 Boronów na kwotę 18 423 058,02 zł. 

Termin wykonania 15 miesięcy, 

- ogłoszono i otwarto przetarg na: modernizację zespołu miejskich obiektów sportowych 

położonych przy ul. Kolejowej w Prudniku – budowa stacji transformatorowej. Trwa 

procedura sprawdzania i oceny ofert, 

- ogłoszono i otwarto przetarg na: utworzenie i wyposażenie Dziennego Domu Senior+ w 

Prudniku przy ul. Tkackiej 1. Trwa procedura sprawdzania i oceny ofert, 

- ogłoszono i otwarto przetarg na: renowację 7 szt. zabytkowych łuków przyporowych 

zlokalizowanych na ul. Kościelnej oraz Sobieskiego w Prudniku. Trwa procedura 

sprawdzania i oceny ofert, 

- ogłoszono przetarg na: remonty cząstkowe dróg i chodników. Termin otwarcia ofert 

12.11.2024 r. 

11. W ostatnim okresie pomimo wydarzeń powodziowych odbyły się lub odbędą się imprezy 

rekreacyjne. I tak:   

- Dziecięca Parada Rowerowa corocznie rozpoczyna Memoriał im. Stanisława Szozdy, który 

w tym roku niestety ze względu na powódź wydarzenie zostało odwołane, a którego 

namiastką była Jesienna Parada Rowerowa. Dziękuję wszystkim, którzy pomimo początkowo 

deszczowej aury przyjechali i wspólnie z nami spędzili czas podczas wydarzenia, które 

zainaugurowali mój zastępca Wiesław Kopterski oraz Małgorzata Halek Dyrektor Agencja 

Sportu i Promocji w Prudniku.  

Po przejechaniu jednego okrążenia wokół parku, każdy z uczestników otrzymał pamiątkowy 

medal. Parada zakończyła się rodzinnym piknikiem, gdzie czekały atrakcje dla całych rodzin: 

dmuchańce, fruitbike, warsztaty kulinarne, degustacja zupy dyniowej, gra terenowa, zabawa i 

animacje z Wodzirejem, malowanie buziek i inne. Wydarzenie zostało dofinansowane ze 

środków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.  

- Cieszę się ogromnie, że tak wielu młodych ludzi wzięło udział w tegorocznym Prudnickim 

Maratonie Pieszym. Mimo że wydarzenie musiało zostać przełożone ze względu na minioną 

powódź, to i pogoda, i frekwencja dopisały.  

Byłem zaszczycony, wręczając puchary i nagrody finansowe w wysokości 500 zł uczniom 

naszych szkół: Publiczna Szkoła Podstawowa nr 3 w Prudniku, Specjalny Ośrodek Szkolno-

Wychowawczy w Prudniku, Zespół Szkolno-Przedszkolny w Szybowicach i Niepubliczna 

Szkoła Podstawowa w Dytmarowie. Gratuluję wszystkim, którzy wzięli udział w maratonie 

na wszystkich dystansach. 

Dziękuję PTTK Prudnik Oddział Sudetów Wschodnich w Prudniku za wzorową organizację 

tego wydarzenia. 

- Serdecznie zapraszam wszystkich chętnych do udziału w Wirtualnym Biegu Niepodległości. 

Głównym celem tej inicjatywy jest sportowe uczczenie 106. rocznicy odzyskania przez 

Polskę Niepodległości. Najważniejsze zasady: 

- w imprezie mogą wziąć udział wszyscy, którzy wypełnią i dostarczą kartę zgłoszeniową do 

Agencji Sportu i Promocji w Prudniku.  

- bieg ma charakter wirtualny, może przybrać formę biegu przełajowego.  

- każdy uczestnik sam wyznacza sobie trasę o wybranym dystansie: 600 m, 1918 m lub 11 

km. Nie zakłada się limitu czasu.  

- każdy dokonuje pomiaru czasu indywidualnie, przy pomocy aplikacji mobilnej.  

- po udokumentowaniu wykonania zadania na każdego uczestnika czeka pamiątkowy medal. 

Wszelkie szczegóły dostępne są na stronie Agencji Sportu i Promocji w Prudniku: 

www.asip.pl 

W imieniu gminy Prudnik oraz Agencji Sportu i Promocji w Prudniku mam przyjemność 

zaprosić Państwa  do udziału w VII Jarmarku Bożonarodzeniowym w Prudniku, który 

odbędzie się w dniach 6-8 grudnia 2024 roku! Trwa właśnie nabór wystawców. Termin 
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zgłoszeń upływa 30 listopada 2024 roku, lub wcześniej, jeśli miejsca zostaną wyczerpane. 

Udział Wystawców w Jarmarku jest bezpłatny. Warunkiem udziału jako Wystawca jest 

wypełnienie i dostarczenie do Agencji podpisanej własnoręcznie karty zgłoszeniowej oraz 

zgody na przetwarzanie danych osobowych. Więcej informacji w Agencji Sportu i Promocji 

w Prudniku. Jarmark Bożonarodzeniowy będzie zrealizowany w ramach polsko-czeskiego 

projektu pn. "Poczuj magię świąt", który jest współfinansowany przez Fundusz Małych 

Projektów w Euroregion Pradziad z programu INTERREG CZECHY-POLSKA 2021-2027. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Trojniak 

- Grzegorz Zawiślak 

- Grzegorz Jędrzej 

- Stanisław Mięczakowski 

- Krzysztof Fejdych 

- Edward Mazur 

- Ireneusz Licznar 

- Aleksander Gacek 

- Katarzyna Staniaszek 

- Paweł Licznar 

- Jacek Urbański 

- Aneta Samotus 

- Mariusz Wicherek 

- Łukasz Karpowicz 

/zgodnie z pkt. 2 transkrypcji/ 

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy 

sesjami. 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Prudniku z działań podejmowanych 

w okresie od 28 czerwca 2024 r. do 31 października 2024 r.  Z ważniejszych spraw 

należy wymienić: 

1. W dniu 2 lipca 2024 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz ustawą 

o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika  uchwały Rady Miejskiej w 

Prudniku podjęte na VI sesji Rady z dnia 27 czerwca 2024 r., celem przekazania ich do 

Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Opolu. 

2. W dniu 4 lipca 2024 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz ustawą 

o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika  uchwały Rady Miejskiej w 

Prudniku podjęte na VII sesji Rady z dnia 2 lipca 2024 r., celem przekazania ich do 

Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. 

3. W dniu 29 sierpnia 2024 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika  uchwały Rady 

Miejskiej w Prudniku podjęte na VIII sesji Rady z dnia 26 sierpnia 2024 r., celem przekazania 

ich do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. 

4. W dniu 3 września 2024 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika  uchwały Rady 

Miejskiej w Prudniku podjęte na IX sesji Rady z dnia 29 sierpnia 2024 r., celem przekazania 

ich do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. 

5. W dniu 24 września 2024 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika  uchwały Rady 
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Miejskiej w Prudniku podjęte na X sesji Rady z dnia 23 września 2024 r., celem przekazania 

ich do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. 

6. Zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym przekazałam 

Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w Prudniku złożone 

na sesji Rady Miejskiej oraz interpelacje składane pomiędzy sesjami.  

7. 12.08.2024 do Rady Miejskiej wpłynęło pismo delegata działkowców sektora „Słoneczny ” 

ROD im. T. Kościuszki w Prudniku dot. dalszych planów związanych z zagospodarowaniem 

ogrodów działkowych. W dniu 13.08.2024 r. zwróciłem się z prośbą do Wydziału Mienia 

Gminy o udzielenie informacji w temacie. W dniu 20.08.2024 r. uzyskałem odpowiedź 

wydziału. 

8. 05.09.2024 r. do Rady Miejskiej wpłynęło pismo od Polskiego Związku Działkowców z 

prośbą o wytypowanie przedstawiciela do Komisji Partnerstwa na rzecz Rodzinnych 

Ogrodów Działkowych.  

9. 16.09.2024 do rady Miejskiej w Prudniku z prośbą o zajęcie stanowiska w sprawie 

przyśpieszenia decyzji w zmianie aktu planowania przestrzennego. Pismo skierowane zostało 

do Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa. 

10. 11.10.2024 r. do Rady Miejskiej w Prudniku wpłynęło pismo z prośbą o weryfikację 

wniosków złożonych do budżetu Gminy Prudnik na rok 2025. Pismo skierowane zostało do 

rozpatrzenia przez Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisję 

Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Grzegorz Jędrzej 

- Zygmunt Trojniak  

/zgodnie z pkt. 3 transkrypcji/ 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

W programie esesja znalazły się odpowiedzi na następujące interpelacje: 

a) 56-2024 interpelacja radnego Wiesława Zawiślaka w sprawie studzienek 

odprowadzających wody opadowe na skrzyżowaniu ulic Głowackiego i Dwernickiego w 

Prudniku 

b) 57-2024 interpelacja radnego Wiesława Zawiślaka w sprawie wprowadzenia do budżetu 

gminy inwestycji polegającej na remoncie ul. Wróblewskiego 

c) 58-2024 interpelacja radnego Leszka Czereby w sprawie opóźnienia remontu ulic 

Kochanowskiego i Chrobrego 

d) 59-2024 interpelacja radnego Leszka Czereby w sprawie planów dotyczących zmian w 

planie zagospodarowania przestrzennego w aspekcie rodzinnych ogrodów działkowych 

e) 60-2024 interpelacja radnego Mieczysława Partycznego w sprawie ustawienia progów 

zwalniających na wjeździe do miejscowości Moszczanka 

f) 61-2024 interpelacja radnego Mieczysława Partycznego w sprawie planów dotyczących 

budynku byłego Domu Kultury w Moszczance 

g) 62-2024 interpelacja radnego Mieczysława Partycznego w sprawie budowy oświetlenia 

ścieżki rowerowej na odcinku wzdłuż osiedla Kolonia w Moszczance 

h) 63-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie usług świadczonych przez 

Jarosława Szóstkę - byłego wiceburmistrza na rzecz Prudnickiego Ośrodka Kultury 

i) 64-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie podjęcie działań przeglądu i 

likwidacji nielegalnych wysypisk śmieci na terenie miasta Prudnik 

j) 65-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie podjęcia działań mających na 

celu budowę ścieżki rowerowej wzdłuż drogi krajowej na trasie Prudnik-Niemysłowice- 

Rudziczka 

k) 66-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie rozważenia możliwości 
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wprowadzenia usprawnień infrastrukturalnych, które mają na celu zwiększenie 

bezpieczeństwa oraz komfortu podróżowania dla rowerzystów w mieście Prudnik 

l) 67-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie podjęcia działań dotyczących 

niebezpieczeństwa jakie stwarza zbite szkło na terenie budynku po portierni byłego zakładu 

Froteks 

m) 68-2024 interpelacja radnego Łukasza Karpowicza w sprawie terminu zaplanowanego 

montażu urządzeń na placu zabaw przy ul. Szpitalnej 

n) 69-2024 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie przygotowania 

dokumentacji na budowę parków dla psów w obrębie osiedla Jesionowe Wzgórze 

o) 70-2024 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie przeniesienia 

Otwartej Stefy Aktywności z boiska w Łące Prudnickiej w obręb kompleksu gminnego tj. hali 

sportowej, domu kultury i jednostki OSP 

p) 71-2024 interpelacja radnego Grzegorz Jędrzeja w sprawie wykonania spowalniaczy oraz 

znaków ograniczenia prędkości na skrzyżowaniu ul. Karola Miarki i Samuela Frankla 

r) 72-2024 interpelacja radnego Marka Bienia w sprawie szczegółowych informacji 

dotyczących funkcjonowania Straży Miejskiej w Prudniku 

s) 73-2024 interpelacja radnej Renaty Heda w sprawie podjętych działań zmierzających do 

utworzenia na osiedlu Jesionowe Wzgórze szkoły podstawowej wraz z odpowiednim 

zapleczem 

t) 74-2024 zapytanie radnej Renaty Heda czy prowadzone są analizy w kierunku wpływu niżu 

demograficznego na funkcjonowanie szkół podstawowych w Gminie Prudnik 

u) 75-2024 interpelacja radnego Mieczysława Partycznego dotycząca projektu chodnika w 

miejscowości Moszczanka 

w) 76-2024 interpelacja radnego Mieczysława Partycznego dotycząca budowy oświetlenia 

wzdłuż drogi na Kolonii w miejscowości Moszczanka 

x) 77-2024 interpelacja radnego Mieczysława Partycznego dotycząca koszenia terenów 

wzdłuż drogi nr 1617 w sołectwie Moszczanka 

y) 78-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie rozważenia możliwości 

utworzenia cyklicznego wydarzenia w formie pchlego targu na rynku w Prudniku 

z) 79-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie podjęcia działań mających na 

celu przygotowanie projektów umożliwiających skorzystanie z naboru w ramach Polsko-

Szwajcarskiego Programu Rozwoju Miast 

aa) 80-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie rozważenia możliwości 

wprowadzenia stałego wydarzenia w postaci kina plenerowego w okresie wiosenno-letnim 

organizowanego przez Prudnicki Ośrodek Kultury 

ab) 81-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie podjęcie działań mających 

na celu zwiększenie bezpieczeństwa na drodze w miejscowości Niemysłowice, w 

szczególności w rejonie przejścia dla pieszych zlokalizowanego przy Wiejskim Domu 

Kultury 

ac) 82-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie podjęcia działań w sprawie 

zabezpieczenia ogrzewania budynku po byłym przedszkolu w Niemysłowicach w okresie 

zimowym 

ad) 83-2024 zapytanie radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie zakresu prac planowanych w 

ramach realizacji projektu na obiekcie Wiejskiego Domu Kultury w Niemysłowicach 

ae) 84-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie rozważenia możliwości 

budowy placu zabaw w rejonie ul. Batorego w Prudniku 

af) 85-2024 interpelacja radnego Łukasza Karpowicza w sprawie dokonania przeglądu stanu 

technicznego placu zabaw mieszczącego się w miejscowości Rudziczka 

ag) 86-2024 Interpelacja radnej Anety Samotus w sprawie udzielenia informacji na temat 

realizacji działań w związku z przeprowadzonym przeglądem rowów melioracyjnych i 



16 

 

komunalnych na terenie sołectw gminnych 

ah) 87-2024 zapytanie radnego Łukasza Karpowicza w sprawie możliwości utworzenia 

lodowiska na nieczynnym obiekcie pływalni przy ul. Parkowej 

ai) 88-2024 zapytanie radnego Łukasza Karpowicza w sprawie terminu rozpoczęcia prac 

wykonania oświetlanie płyty boiska stadionu przy ulicy Włoskiej 

aj) 89-2024 zapytanie radnego Łukasza Karpowicza w sprawie poprawy organizacji ruchu w 

obrębie skrzyżowań ulic Kościuszki - Kopernika, Kościuszki – Dąbrowskiego 

ak) 91-2024 zapytanie radnej Renaty Hedy dotyczące stopnia realizacji budżetu w zakresie 

wydatków majątkowych 

al) 92-2024 interpelacja radnego Marka Bienia w sprawie wycięcia lub przesadzenia krzewów 

znajdujących się na rynku w okolicy kolumny Maryjnej 

am) 93-2024 zapytanie radnego Zygmunta Trojniaka dotyczące planów budowy nowego 

cmentarza komunalnego w Prudniku przy ul. Jesionkowej 

an) 94-2024 zapytanie radnego Zygmunta Trojniaka dotyczące wykorzystania kontenerowej 

oczyszczalni ścieków w miejscowości Wierzbiec 

ao) 95-2024 zapytanie radnego Zygmunta Trojniaka dotyczące udzielonych osobom prawnym 

prowadzącym jednoosobową działalność gospodarczą zwolnień, ulg i odroczeń podatkowych 

i opłat 

ap) 97-2024 interpelacja radnego Grzegorza Jędrzeja w sprawie naprawy kostki brukowej na 

ul. Damrota/Batorego 

ar) 99-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie podjęcia działań mających 

na celu utwardzenie drogi polnej biegnącej z Niemysłowic do Prudnika oraz uwzględnienie w 

miarę możliwości budowy na tej drodze, lub przy niej ścieżki rowerowej 

as) 100-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie rozważenia zaplanowania 

zmian w przestrzeni rynku w Prudniku mających na celu nasadzenie drzew w obszarach 

obecnie zabetonowanych 

at) 101-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie podjęcia działań 

związanych z oceną stanu klimatyzacji w szkołach na terenie gminy Prudnik oraz 

zaplanowania montażu klimatyzacji w tych placówkach 

au) 102 -2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie podjęcia działań mających 

na celu skrócenie kolejek na orzeczenia kierujące dzieci w wieku przedszkolnym na zajęcia 

logopedyczne 

aw) 103-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie rozważnie możliwości 

dofinansowania zakupu dywanu interaktywnego dla dzieci w Przedszkolu nr 4 

ax) 104-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie podjęcia działań 

związanych z wykoszeniem trawy oraz usunięcia zarośli i drobnych drzewek z górki przy 

starym klasztorku 

ay) 107-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie podjęcia działań mających 

na celu odwodnienie oraz utwardzenie drogi przy numerze 25 w Niemysłowicach 

az) 109-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie wyjaśnienia procedur 

przyznawania mieszkań w gminie Prudnik 

ba) 110-2024 interpelacja radnego Ireneusza Licznara w sprawie przebudowy drogi ul. 

Legnickiej 

bb) 113-2024 zapytanie radnego Witolda Rygorowicza dotyczące sumy wszystkich 

zwolnień/umorzeń/ przesunięć płatności zobowiązań podatkowych do końca czerwca 2024 w 

porównaniu do końca czerwca 2023 r. 

bc) 117-2024 zapytanie radnego Pawła Licznara dotyczące zabezpieczenia około 100 ton 

kamienia celem utwardzenia dróg polnych 

bd) 118-2024 zapytanie radnego Pawła Licznara w sprawie interwencji i naprawy dziury w 

zdegradowanym przepuście drogowym mieszczącym się w pasie drogi powiatowej w 
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miejscowości Czyżowice - 56 

be) 119-2024 zapytanie radnego Pawła Licznara w sprawie ujęcia remontu drogi dojazdowej 

dla mieszkańców posesji Czyżowice nr 47, 44a, 44c, 48 w razie pojawienia się środków 

rządowych na prace związane z naprawami szkód po powodzi 

bf) 120-2024 zapytanie radnego Łukasza Karpowicza dotyczące możliwości zakupu 

oczyszczaczy powietrza do żłobków i przedszkoli na terenie Gminy Prudnik 

bg) 121-2024 zapytanie radnego Łukasza Karpowicza dotyczące częstotliwości dokonywania 

przeglądów i konserwacji przystanków komunikacji miejskiej na terenie Prudnika 

bh) 122-2024 wniosek radnego Łukasza Karpowicza dotyczący ujęcia w nowym rozkładzie 

jazdy autobusów komunikacji miejskiej wydłużenia linii autobusowej o nowy obszar miasta 

począwszy od 2025 roku 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Stanisław Mięczakowski 

- Grzegorz Zawiślak  

- Grzegorz Jędrzej 

- Zygmunt Trojniak 

- Witold Rygorowicz (Ad Vocem) 

- Łukasz Karpowicz 

- Krzysztof Fejdych 

- Marek Bień 

- Bartosz Trytek 

- Grażyna Hołda 

- Mirosław Banaś  

- Ryszard Zwojewski  

- Krzysztof Fejdych 

/zgodnie z pkt. 4 transkrypcji/  

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Stanisław Mięczakowski 

- Witold Rygorowicz 

- Grzegorz Jędrzej 

/zgodnie z pkt. 5 transkrypcji/ 

 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Prudnik w roku szkolnym 

2023/2024 (druk nr 120) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Alicja Isalska 

- Wiesław Kopterski  

- Grzegorz Zawiślak  

- Ireneusz Licznar 

- Krzysztof Fejdych 

- Marek Bień 

- Bartosz Trytek 

- Grzegorz Jędrzej 

/zgodnie z pkt. 6 transkrypcji/ 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Prudnik w roku 
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szkolnym 2023/2024 (druk nr 120).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

 

7. Gospodarka finansowa 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok (druk nr 121) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok (druk nr 121).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/109/2024 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2024 rok została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

 

b) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024 - 2027 (druk nr 122) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024 - 2027 (druk nr 122).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, 

Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Krzysztof Fejdych 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/110/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024 - 2027 została 

podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości gruntów, budynków 

i budowli, które zostały dotknięte skutkami powodzi w 2024 r. stanowiących pomoc de 

minimis dla przedsiębiorców na terenie Gminy Prudnik (druk nr 123) 

W dyskusji udział wzięli: 

- Grzegorz Zawiślak 

/zgodnie z pkt. 7c transkrypcji/  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości gruntów, budynków 

i budowli, które zostały dotknięte skutkami powodzi w 2024 r. stanowiących pomoc de 

minimis dla przedsiębiorców na terenie Gminy Prudnik (druk nr 123).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/111/2024 w sprawie zwolnień od podatku 

od nieruchomości gruntów, budynków i budowli, które zostały dotknięte skutkami powodzi 

w 2024 r. stanowiących pomoc de minimis dla przedsiębiorców na terenie Gminy Prudnik 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

 

8. Gospodarowanie mieniem 

a) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk 124) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk 124).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Grzegorz Jędrzej, Paweł Licznar, Edward Mazur, Mieczysław 

Partyczny, Andrzej Włosek 

PRZECIW (11) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, 

Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz 

Trytek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
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Alicja Isalska, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

 

Wobec powyższego głosowania uchwała nie została podjęta. 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości i udzielenia bonifikaty od ceny 

nieruchomości na rzecz Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Staszica 1A w Prudniku (druk nr 125) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości i udzielenia bonifikaty od ceny 

nieruchomości na rzecz Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Staszica 1A w Prudniku (druk nr 125).  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 

PRZECIW (11) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, 

Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz 

Trytek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania uchwała nie została podjęta. 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 126) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 126).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/112/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 

 

d) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 127) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 127).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, 

Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Fejdych 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/113/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 128) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 128).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/114/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 

 

f) Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

128a) 

W dyskusji udział wzięli: 

- Łukasz Kowalski 

- Grzegorz Zawiślak 

- Zygmunt Troniak 

- Dorota Szmulik 

- Witold Rygorowicz 

/zgodnie z pkt. 8f transkrypcji/  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

128a).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław 
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Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Bartosz Trytek, 

Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Fejdych, Renata Heda 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/115/2024 uchylająca uchwałę w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 

 

g) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 128b) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 128b).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, Mieczysław Partyczny, Witold 

Rygorowicz, Aneta Samotus, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Bartosz Trytek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/116/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie 

a) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów przemysłowych w Prudniku (druk nr 129) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów przemysłowych w Prudniku (druk nr 129).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/117/2024 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów przemysłowych 

w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu/ 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej 

Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej z siedzibą w Prudniku (druk nr 130) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej 

Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej z siedzibą w Prudniku (druk nr 130).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/118/2024 w sprawie zatwierdzenia wniosku 

o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie 

objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej z siedzibą w Prudniku 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu/ 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie nadania odznaki "Zasłużony dla Miasta i Gminy Prudnik" 

(druk nr 131) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania odznaki "Zasłużony dla Miasta i Gminy Prudnik" (druk 

nr 131).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

 



24 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/119/2024 w sprawie nadania odznaki 

"Zasłużony dla Miasta i Gminy Prudnik" została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu/ 

 

d) Podjęcie uchwały w sprawie budowy sztucznego lodowiska w Prudniku (druk nr 132) 

W dyskusji udział wzięli: 

- Grzegorz Zawiślak 

- Zygmunt Trojniak 

- Edward Mróz 

- Stanisław Mięczakowski 

- Mieczysław Partyczny  

/zgodnie z pkt. 9d transkrypcji/ 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa w sprawie zmiany 

w § 1 z : § 1. Rada Miejska w Prudniku wyraża wolę przystąpienia do projektu budowy 

sztucznego lodowiska w Prudniku wraz z infrastrukturą towarzyszącą na § 1. Rada Miejska w 

Prudniku wyraża wolę zakupu sztucznego lodowiska w Prudniku wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Edward 

Mazur, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

PRZECIW (10) 

Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Paweł 

Licznar, Stanisław Mięczakowski, Witold Rygorowicz, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mieczysław Partyczny 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Urbański 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został odrzucony. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie budowy sztucznego lodowiska w Prudniku (druk nr 132).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Wiesław Zawiślak 

PRZECIW (2) 

Mieczysław Partyczny, Andrzej Włosek 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Urbański 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/120/2024 w sprawie budowy sztucznego 

lodowiska w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu/ 

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 133) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 133).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Zygmunt Trojniak, Bartosz 

Trytek, Andrzej Włosek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Leszek Czereba, Łukasz Karpowicz, Aneta Samotus, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Urbański 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/121/2024 w sprawie rozpatrzenia petycji 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu/ 

 

f) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Apelu w sprawie utworzenia w Prudniku trzeciego 

batalionu lekkiej piechoty w strukturze 17 Opolskiej Brygady Obrony Terytorialnej (druk nr 

134) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Fejdych 

- Leszek Czereba 

- Grzegorz Zawiślak (Ad Vocem) 

/zgodnie z pkt. 9f trankrypcji/ 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny radnego Krzysztofa Fejdycha o przegłosowanie uchwały z pominięciem w 

uzasadnieniu obiektu wskazanego pod siedzibę WOT..  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, 

Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek 

PRZECIW (10) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Aneta Samotus 

BRAK GŁOSU (1) 
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Jacek Urbański 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o zamknięcie dyskusji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, 

Witold Rygorowicz, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

PRZECIW (4) 

Leszek Czereba, Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Aneta Samotus 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Fejdych, Bartosz Trytek 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty/ 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Apelu w sprawie utworzenia w Prudniku trzeciego 

batalionu lekkiej piechoty w strukturze 17 Opolskiej Brygady Obrony Terytorialnej (druk nr 

134).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Paweł 

Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold 

Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, 

Bartosz Trytek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/122/2024 w sprawie przyjęcia Apelu w 

sprawie utworzenia w Prudniku trzeciego batalionu lekkiej piechoty w strukturze 17 

Opolskiej Brygady Obrony Terytorialnej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu/ 

 

g) Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Gminy Prudnik „Gminny 

Zarząd Oświaty i Wychowania w Prudniku” oraz określenia jednostki obsługującej (druk nr 

135) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Gminy Prudnik „Gminny 

Zarząd Oświaty i Wychowania w Prudniku” oraz określenia jednostki obsługującej (druk nr 

135).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/123/2024 w sprawie likwidacji jednostki 

budżetowej Gminy Prudnik „Gminny Zarząd Oświaty i Wychowania w Prudniku” oraz 

określenia jednostki obsługującej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu/ 

 

10. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji 

W dyskusji udział wzięli: 

- Zygmunt Trojniak 

- Grzegorz Zawiślak 

- Krzysztof Fejdych 

- Grzegorz Jędrzej 

- Marek Bień 

- Edward Mazur 

- Wiesław Zawiślak 

- Katarzyna Staniaszek 

/zgodnie z pkt. 10 transkrypcji/ 

 

 

Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Zygmunt Trojniak zakomunikował 

zamknięcie XI Sesji Rady Miejskiej w Prudniku. 

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje 

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika. 

  

 

 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Prudniku 

Zygmunt Trojniak  

 

 

 

 

 

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

 

 


